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TURISME

M algrat que el gerent 
d’Andorra Turisme, 
Betim Budzaku, va in-
dicar dissabte que An-

dorra la Vella i el Cirque du Soleil 
no van «agafats de la mà», la conse-
llera de Promoció Turística i Comer-
cial de la capital, Mònica Codina, es 
va mostrar convençuda que el comú 
farà tot el possible per mantenir el 
circ: «nosaltres batallarem perquè 
aquest tipus d’espectacles continu-
ïn a la nostra parròquia», va dir, tot 
i reconèixer que a Andorra la Vella 
encara «falta un espai multifunci-
onal». 

Segons Codina, el comú es tro-
ba en una encreuada, ja que hi ha 
comerciants de la zona que veuri-
en amb bons ulls que el circ canvi-
és d’ubicació, perquè la seva instal-
lació és una «hipoteca» que resta 
moltes places d’aparcament, men-
tre que d’altres, com els de Ribe-
raygua, ho consideren un reclam. 

Andorra la Vella «batallarà» per 
quedar-se el Cirque du Soleil
Codina remarca que la 
capital necessita d’un 
espai multifuncional

VICTORIA GÓMEZ
ANDORRA LA VELLA

Respecte a la ubicació per l’any 
vinent, la consellera de Turisme va 
dir que s’estan mantenint conver-
ses, perquè «el que està clar, és que 
sigui el circ o altres espectacles, 
aquests esdeveniments són molt 
importants per a la parròquia». Ai-
xí doncs, el nou aparcament del cos-
tat de la Dama de Gel «podria ser una 
opció», per ser un espai més ampli i 
en una zona més central. En aquest 
sentit, Codina va assegurar que la 
cònsol major, Conxita Marsol, «està 
tenint converses amb el ministre», 
però sense més concrecions. 

REPTE ASSOLIT / En el primer dia d’es-
trena, Diva, l’espectacle de la compa-
nyia canadenca d’enguany, va con-
gregar a 5.000 espectadors i l’ocu-
pació hotelera va fregar el 100% a la 
capital. Així i tot, Codina no consi-
deraria un «fracàs» que el Cirque du 
Soleil marxés a una altra parròquia 
l’any que ve, ja que «si el circ marxa, 
a Andorra la Vella farem altres co-
ses». Però va afegir: «esperem que no 
sigui així» i va repetir: «batallarem 
per quedar-nos-el». 

D’altra banda, i a pesar del canvi 
de concepte i  format que es mante-
nia des de fa cinc anys, el ministre de 
Turisme, Francesc Camp, va dir que, 
«tot i que no era gens fàcil», s’ha as-

solit el repte i Diva «és més que un es-
pectacle de circ». A l’espera de les da-
des oficials, el ministre està content 
i satisfet de «la feina feta» i va assegu-
rar que totes les opinions rebudes 
fins ara són «molt positives». 

Camp també va explicar que va 
anar a l’estrena de dissabte passat 
i va voler destacar l’actuació de les 

dues cantants que representen èxits 
versionats de les grans dives del pop, 
com Tina Turner, Alicia Keys, Rihan-
na, Britney Spears, Lady Gaga o Céli-
ne Dion.

Les entrades pels espectacles dels 
dissabtes al vespre ja estan totes ve-
nudes i només queden unes poques 
per a les sessions d’entre setmana.H

PREGUNTES ESCRITES

El conseller general d’SDP, Víc-
tor Naudi, va presentar ahir al 
matí diverses preguntes a la Sin-
dicatura en relació a la retribu-
ció econòmica del gerent d’An-
dorra Turisme, Betim Budkzu, 
i les seves despeses en concepte 
de representació. Entre les qües-
tions, destaquen quines han es-
tat les seves retribucions durant 
els anys 2015, 2016, 2017 i els sis 
primers mesos del 2018 o quines 
despeses de viatges, àpats, dietes 
i desplaçaments del gerent ha 
pagat la societat Andorra Turis-
me. A més, Naudi també va pre-
guntar quins objectius s’havien 
fixat per Budzaku des del 2015 
fins a aquest any i quin ha estat el 
grau d’acompliment d’aquests 
objectius a finals dels mateixos 
períodes. H

SDP vol saber 
la retribució i 
les despeses 
de Budzaku
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